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Zápis 
 

z 5. mimořádné schůze Rady hlavního města Prahy, která se konala            

ve středu  

dne 22. května 2024 od 15:00 hodin v zasedací místnosti Rady HMP 

 
 

Předsedající:  primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.   

Přítomni:   členové Rady HMP (příloha č. 1 originálu zápisu) 

Přizvaní hosté: (příloha č. 2 a č. 3 originálu zápisu) 

Počet přítomných členů Rady HMP: 10 

   primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

   I. náměstek primátora hl. m. Prahy MUDr. Zdeněk Hřib  

   náměstek primátora hl. m. Prahy doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

   náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. Jana Komrsková 

   náměstek primátora hl. m. Prahy JUDr. Jiří Pospíšil  

   náměstkyně primátora hl. m. Prahy Ing. Alexandra Udženija 

   radní hl. m. Prahy Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA  

   radní hl. m. Prahy Ing. Zdeněk Kovářík  

   radní hl. m Prahy RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.  

   radní hl. m. Prahy Mgr. Adam Zábranský  

 

Omluveni:   radní hl. m. Prahy Bc. Michal Hroza 

 

V případě omluvených členů Rady HMP z jednání schůze bylo postupováno v souladu                       

s § 3 odst. 2 Jednacího řádu Rady hlavního města Prahy.  

 

Zapisovatelka:  Mgr. Daniela Krausová, DiS.  

 

 

 5. jednání mimořádné schůze Rady hlavního města Prahy zahájil v 15:11 hodin 

primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc., který následně určil ověřovatele 

zápisu z dnešní mimořádné schůze Rady HMP:  

 

náměstek primátora hl. m. Prahy JUDr. Jiří Pospíšil  

radní hl. m. Prahy RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.  

 

Primátor hl. m. Prahy jako předkladatel navrhl zařazení materiálů R-51776 s názvem                        

„k předložení problematiky auditu "Nové Holešovice" k projednání Zastupitelstvu hlavního 

města Prahy“, a R-51396 s názvem „k návrhu programu jednání 14. zasedání Zastupitelstva 

hl.m. Prahy dne 23.5.2024 - revokace usnesení Rady HMP č. 970 ze dne 13.5.2024 a č. 1041 

ze dne 20.5.2024“, na program dnešní mimořádné schůze Rady HMP.  

 

Náměstkyně primátora Udženija jako předkladatelka navrhla zařazení materiálu R-51302 

s názvem „k návrhu na poskytnutí neinvestiční dotace městské části Praha 1 z rozpočtu 

vlastního hlavního města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2024“,                

na program dnešní mimořádné schůze Rady HMP.  
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I. náměstek primátora Hřib jako předkladatel navrhl zařazení materiálu R-51765 s názvem        

„k návrhu na uzavření Smlouvy o výpůjčce s Úřadem vlády České republiky na zajištění 

přístupu ke stavbě "Oprava opěrných zdí Kramářovy vily“, na program dnešní mimořádné 

schůze Rady HMP.  

 

Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že na program dnešní mimořádné schůze Rady HMP                

je navrženo 5 materiálů k projednání a to:  

 
k předložení problematiky auditu "Nové Holešovice" k projednání Zastupitelstvu hlavního 

města Prahy 

- primátor hl. m. Prahy  

- TISK R-51776 

- zařazeno jako bod č. 1 

 
k návrhu na poskytnutí neinvestiční dotace městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2024 

- náměstkyně primátora Udženija 

- TISK R-51302 

- zařazeno jako bod č. 2 

 

k návrhu programu jednání 14. zasedání Zastupitelstva hl.m. Prahy dne 23.5.2024 - revokace 

usnesení Rady HMP č. 970 ze dne 13.5.2024 a č. 1041 ze dne 20.5.2024 

- primátor hl. m. Prahy  

- TISK R-51396 

- zařazeno jako bod č. 5 

 
k udělení předchozího souhlasu s prodejem minoritního podílu ve společnosti Nové 

Holešovice, a.s. 

- I. náměstek primátora Hřib 

- TISK R-51668 

- zařazeno jako bod č. 4 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy o výpůjčce s Úřadem vlády České republiky na zajištění 

přístupu ke stavbě "Oprava opěrných zdí Kramářovy vily“ 

- I. náměstek primátora Hřib  

- TISK R-51765 

- zařazeno jako bod č. 3 

 
 Jednání schůze Rady HMP probíhalo prezenčně i prostřednictvím 

videokonference. Ověření totožnosti účastníků videokonference bylo provedeno vizuálně. 

Podpis v prezenční listině byl nahrazen reportem z videokonferenčního systému. 

 

Schválení programu 5. mimořádné schůze Rady HMP  

 (pro hlasovalo 10 členů Rady HMP – doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.,           

MUDr. Zdeněk Hřib, doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, Ing. Jana Komrsková, JUDr. Jiří Pospíšil,          

Ing. Alexandra Udženija, Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík,                 

RNDr. Daniel Mazur, Ph.D., Mgr. Adam Zábranský, proti 0, zdržel se 0, nepřítomen 1 –            

Bc. Michal Hroza) 

 Program 5. mimořádné schůze Rady HMP byl schválen. 
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1.  primátor hl. m. Prahy 

 

k předložení problematiky auditu "Nové Holešovice" k projednání Zastupitelstvu hlavního 

města Prahy 

 

TISK R-51776 Doba projednávání:  15:15 – 15:20 

PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  9  

  doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.  

                                                                            MUDr. Zdeněk Hřib  

                                                                            doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

                                                                            Ing. Jana Komrsková  

                                                                            JUDr. Jiří Pospíšil  

                                                                            Ing. Alexandra Udženija 

                                                                            Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA  

                                                                            RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.  

                                                                            Mgr. Adam Zábranský    

                                                                            PROTI:  0 

  ZDRŽEL SE: 0 

                                                                            NEHLASOVAL:                 1 

                                                                            Ing. Zdeněk Kovářík   

  NEPŘÍTOMEN: 1 

                                                                            Bc. Michal Hroza   

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 1042 

  

 Předložený materiál uvedl předkladatel – primátor hl. m. Prahy.  

 Náměstkyně primátora Komrsková vznesla dotaz, na který reagoval                        

Mgr. Kramář, Ph.D. – pověřený řízením odboru PRP MHMP.  

 I. náměstek primátora Hřib vznesl dotazy, na které reagoval Mgr. Kramář, Ph.D. – 

pověřený řízením odboru PRP MHMP.  

 Náměstek primátora Pospíšil vznesl dotaz, na který reagovali radní Kovářík                

a Mgr. Kramář, Ph.D. – pověřený řízením odboru PRP MHMP.  

 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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2.  náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční dotace městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního 

hlavního města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2024 

 

TISK R-51302 Doba projednávání:  15:21 – 15:25 

PŘIZVANÍ:                                                       --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  

  doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.  

                                                                            MUDr. Zdeněk Hřib  

                                                                            doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

                                                                            Ing. Jana Komrsková  

                                                                            JUDr. Jiří Pospíšil  

                                                                            Ing. Alexandra Udženija 

                                                                            Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA  

                                                                            Ing. Zdeněk Kovářík   

                                                                            RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.  

                                                                            Mgr. Adam Zábranský    

                                                                            PROTI:  0 

  ZDRŽEL SE: 0  

  NEPŘÍTOMEN: 1 

                                                                            Bc. Michal Hroza   

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 1043 

  

 Předložený materiál uvedla předkladatelka – náměstkyně primátora Udženija             

a zároveň upozornila na již provedené úpravy materiálu.  

 Radní Kovářík doplnil informace k projednávanému materiálu z rozpočtového 

hlediska.  

 I. náměstek primátora Hřib vznesl dotaz, na který reagovali náměstkyně primátora 

Udženija a radní Kovářík.  

 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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3.  I. náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy o výpůjčce s Úřadem vlády České republiky na zajištění 

přístupu ke stavbě "Oprava opěrných zdí Kramářovy vily“ 

 

TISK R-51765 Doba projednávání:  15:26 – 15:27 

PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  

  doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.  

                                                                            MUDr. Zdeněk Hřib  

                                                                            doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

                                                                            Ing. Jana Komrsková  

                                                                            JUDr. Jiří Pospíšil  

                                                                            Ing. Alexandra Udženija 

                                                                            Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 

                                                                            Ing. Zdeněk Kovářík   

                                                                            RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.  

                                                                            Mgr. Adam Zábranský    

                                                                            PROTI:  0  

  ZDRŽEL SE: 0  

  NEPŘÍTOMEN: 1 

                                                                            Bc. Michal Hroza    

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 1044 

  

 Předložený materiál uvedl předkladatel – I. náměstek primátora Hřib.  

 Navržené usnesení bylo schváleno.  
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Rada HMP vykonávající působnost  

Valné hromady 

společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost 

 

Valnou hromadu společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, 

zahájil v 15:28 hodin primátor hl. m. Prahy.  

 V úvodu upozornil v návaznosti na ustanovení Dílu 3 § 11 a násl. zákona                               

č. 92/2012 Sb. o obchodních společnostech a družstvech (zákon o obchodních korporacích)         

a podle ustanovení § 68 odst. h) zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, kdy Radě 

HMP je vyhrazeno plnit funkci valné hromady, je-li hlavní město Praha jediným akcionářem 

nebo jediným společníkem, jedná Rada HMP podle jednacího řádu Rady HMP a již 

schváleného „Programu“ a nebude proto volit ověřovatele, předsedajícího a zapisovatelku. 

Rada HMP takto jedná při působnosti valné hromady.  

 

4.  I. náměstek primátora Hřib  

 

k udělení předchozího souhlasu s prodejem minoritního podílu ve společnosti                        

Nové Holešovice, a.s. 

 

TISK R-51668  Doba projednávání:  15:29 – 16:54 

PŘIZVANÍ: ---  

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  5 

                                                                            MUDr. Zdeněk Hřib 

                                                                            Ing. Jana Komrsková 

                                                                            JUDr. Jiří Pospíšil 

                                                                            RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.  

                                                                            Mgr. Adam Zábranský    

                                                          PROTI:  0 

  ZDRŽEL SE:                        0 

                                                                            NEHLASOVAL:                  5 

                                                                            doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

                                                                            doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

                                                                            Ing. Alexandra Udženija 

                                                                            Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA  

                                                                            Ing. Zdeněk Kovářík    

  NEPŘÍTOMEN: 1 

                                                                            Bc. Michal Hroza  

NEPŘIJATO  

 

 S předloženým materiálem Radu HMP, jednající v působnosti valné hromady 

společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, seznámil podrobněji 

předkladatel – I. náměstek primátora Hřib a zároveň upozornil na již provedené úpravy 

materiálu. Předkladatel dále upozornil na informaci, kterou zaslala společnost Nové 

Holešovice Development a.s., společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, 

a jedná se o návrh Dodatku č. 3 k Akcionářské smlouvě.  
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 Radní Kovářík v rámci svého vyjádření uvedl, že považuje za nutné do budoucna 

zajistit mechanismus organizace přizvání všech členů představenstva a dozorčí rady 

společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, k projednávání příslušných 

materiálů na mimořádné schůzi Rady HMP, na což reagoval Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – 

předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ s tím, že ve Stanovách společnosti je uvedeno, že musí 

být přizváni všichni členové představenstva a dozorčí rady společnosti.  

 Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního ZHMP uvedl, že považuje za nutné 

zajistit přítomnost všech členů představenstva a dozorčí rady společnosti.   

 Ing. Pek – předseda Výboru pro územní rozvoj ZHMP přednesl krátký komentář 

k vyjádření I. náměstka primátora Hřiba. 

 Náměstkyně primátora Udženija uvedla, že diskuse v této věci probíhá již delší 

dobu a přednesla své stanovisko k předloženému materiálu. Upozornila, že v předkladu 

materiálu nebylo zmíněno, jakým způsobem v této věci konat, aby nevznikla škoda. V závěru 

svého vyjádření náměstkyně primátora Udženija uvedla, že považuje za nutné v této věci dále 

jednat za účelem nalezení dohody o řešení.  

 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu připomněl již vznesené 

požadavky k postupu v této věci. 

 Předkladatel – I. náměstek primátora Hřib uvedl, že informoval předsedu 

představenstva Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, o předložení tohoto 

materiálu na dnešním jednání mimořádné schůze Rady HMP a dále citoval ze Stanov 

společnosti, konkrétně článek „11“, k otázce přizvání zástupců společnosti.  

 I. náměstek primátora Hřib dále požádal, aby bylo v zápise uvedeno, že „zdůraznil 

citaci z expertního stanoviska zpracovaného doc. JUDr. Filipem Melzerem, Ph.D. a doc. 

JUDr. Bohumilem Havlem, Ph.D., konkrétně otázku č. 4 a odpověď na ní.“  

 Dále I. náměstek primátora Hřib, v reakci na vyjádření náměstkyně primátora 

Udženija, odkázal na obsah zmíněného návrhu Dodatku č. 3 k Akcionářské smlouvě, 

konkrétně na stranu 1 dokumentu po titulce, text začínající slovy „vzhledem k tomu, že“, bod 

„B“, ve kterém je uvedeno „přestože došlo k prodlení se splněním povinností Dopravního 

podniku dle článku 2 odstavce 2.7. Smlouvy, akcionáři mají nadále společný zájem uskutečnit 

výkony dle článku 2 odstavce 7 Smlouvy, a tedy splnit veškeré povinnosti plynoucí ze 

Smlouvy.“ I. náměstek primátora Hřib uvedl, že „deklaruje, že toto nechce primárně z toho 

důvodu, že nehodlá svítit u trestného činu, protože se nechce stát účastníkem trestného činu, 

jelikož má důvodné podezření a informace o tom, že tento projekt byl spojen s úplatky            

50 milionů Kč“. I. náměstek primátora Hřib požádal, aby jeho vyjádření včetně znění písm. 

„B“ na první straně návrhu Dodatku č. 3 k Akcionářské smlouvě, jak jej I. náměstek 

primátora Hřib, citoval, bylo zaznamenáno v zápisu.  

 Primátor hl. m. Prahy připomněl obdržený dopis, ve kterém předseda 

představenstva Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová společnost, reaguje na skutečnost 

předložení předmětného materiálu na dnešní mimořádné schůzi Rady HMP.  

 Ing. Prokop – předseda Výboru kontrolního ZHMP reagoval na vyjádření                    

I. náměstka primátora Hřiba týkající se Stanov společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, 

akciová společnost.  

 Ing. Pek – předseda Výboru pro územní rozvoj ZHMP se rovněž připojil 

k požadavku na zajištění přítomnosti všech členů představenstva a dozorčí rady společnosti a 

dále vznesl dotaz. 

 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu zrekapituloval procesní 

hledisko vývoje projektu “Nové Holešovice“. 

 Náměstkyně primátora Komrsková vznesla dotaz, reagovala na dotaz předsedy 

Výboru pro územní rozvoj ZHMP a dále se vyjádřila k projednávanému materiálu.  
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 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ doplnil 

informace k procesu přizvání členů dozorčí rady společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, 

akciová společnost, dle Stanov společnosti, konkrétně citoval ustanovení „16.8“. Dále 

předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ požádal, v reakci na přednes I. náměstka primátora 

Hřiba, zaznamenat do zápisu, že „HMP už v předminulém volebním období uspořádalo 

urbanistickou soutěž na to, jak má celé okolí Bubny-Zátory vypadat. Z celé soutěže vyšla 

jasně daná územní studie, která se v roce 2018 přetavila v podklad k podnětu územního plánu. 

Pokud chceme zaručit nějakou kontinuitu rozhodování a zaručit, že jsme stabilním partnerem, 

tak myslí, že vycházíme z toho, jaké kroky HMP v posledních asi šesti letech konalo“. 

Předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ se dále vyjádřil k textu důvodové zprávy materiálu a 

zároveň upozornil, že text důvodové zprávy se nevyjadřuje k otázce rizik a případnému 

vzniku škody, které by z tohoto rozhodnutí, mohly vzniknout.  

 I. náměstek primátora Hřib, v reakci na vyjádření předsedy klubu ZHMP PRAHA 

SOBĚ, odkázal na přílohu č. 3 k důvodové zprávě předloženého materiálu (Expertní 

stanovisko od zpracovatelů doc. JUDr. Filipa Melzera, Ph.D. a doc. JUDr. Bohumila Havla, 

Ph.D.), zejména na otázku č. 4 a odpověď na ní.  

 Primátor hl. m. Prahy a náměstkyně primátora Udženija reagovali na informace 

řečené I. náměstkem primátora Hřibem, vztahující se k projednávané problematice.  

 Radní Kovářík přednesl své stanovisko k předloženému materiálu.  

 Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011, v reakci na vyjádření                  

I. náměstka primátora Hřiba, uvedl a požádal, aby bylo v zápise zaznamenáno, že „společný 

podnik vznikl v roce 2021 za minulého vedení města, kdy Zdeněk Hřib byl primátor. My jsme 

to kritizovali od začátku, my nehájíme ten projekt, my jsme ho nehájili a já Vás vyzývám, 

abyste se omluvil, protože poškozujete nás tím, že evidentně lžete. My nehájíme projekt, my 

hájíme pozici města, kde my jsme od roku 2020/2021 říkali, že by se to tímhle způsobem vést 

nemělo, vy jste přes všechna varování si z nás dělali srandu, nezařazovali jste to na program 

Zastupitelstva hl. m. Prahy, jeli jste si svoje a v zásadě teď objevujete to, co my jsme říkali 

v roce 2024, že se má udělat výběrové řízení, veřejná soutěž nebo něco takového. Mezitím ale, 

jak už bylo řečeno, vznikla celá řada rozhodnutí, na kterých jste se podílel Vy a všichni vaši 

členové dozorčí rady Dopravního podniku. To znamená, my nejsme v roce 2021, to je 

odpověď Janě Komrskové, tehdy se s tím ještě dalo něco udělat. Teď ne, teď už jsme někde 

jinde a tady je potřeba jasně definovat politickou odpovědnost a trestně právní odpovědnost. 

Není možné být primátorem, poté mít kontinuitu, být náměstkem, předsedou dozorčí rady 

Dopravního podniku a zároveň říci „já s tímto projektem nemám co dočinění“, to prostě 

možné není.“ 

 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu vznesl dotazy týkající se 

procesního hlediska předkladu materiálu.  

 Ing. Pek – předseda Výboru pro územní rozvoj ZHMP vznesl dotaz na 

předkladatele materiálu a požádal, aby bylo v zápise uvedeno vyjádření předkladatele na 

následující dotaz, „co se stalo dále v dozorčí radě, svolal jste dozorčí radu a tu jste dokázal 

přesvědčit, že anonym je věrohodný a že dozorčí rada změní stanovisko, protože stanovisko, 

řekněme představenstva společnosti nebo že i pak požádá představenstvo společnosti, aby to 

přehodnotilo. Já prostě chci vidět tuto kauzalitu.“ 

 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ reagoval na 

vyjádření I. náměstka primátora Hřiba a dále na něj vznesl dotaz, na který reagoval                 

I. náměstek primátora Hřib.  

 I. náměstek primátora Hřib, v reakci na vyjádření Ing. Nachera – předseda klubu 

ZHMP ANO 2011, odkázal a citoval z textu důvodové zprávy předloženého materiálu, 

konkrétně na první straně, písmeno „(c)“. I. náměstek primátora Hřib dále reagoval na dotaz 

předsedy Výboru pro územní rozvoj ZHMP a uvedl k tomu následující „my tu máme žádost o 
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souhlas s exitem od představenstva Dopravního podniku, plus dorazil dopis včera nebo tento 

týden, ve kterém nás upozorňují, že jsme nerozhodli a ať rozhodneme“. 

 Radní Kovářík reagoval na dotaz předsedy Výboru pro územní rozvoj ZHMP a 

dále se vyjádřil k předloženému tématu s tím, že dle jeho názoru by měla probíhat další 

diskuse a jednání, které by vedly k dosažení dohody o řešení dané problematiky.  

 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu zopakoval svůj dotaz na 

předkladatele. 

 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ se vyjádřil 

k projektu “Nové Holešovice“. 

 Ing. Nacher – předseda klubu ZHMP ANO 2011 zopakoval své vyjádření k dané 

věci.  

 I. náměstek primátora Hřib, reagoval na dotaz předsedy klubu ZHMP SPOLU pro 

Prahu.  

 Radní Kovářík reagoval na předchozí vyjádření.  

 Mgr. Portlík – předseda klubu ZHMP SPOLU pro Prahu vznesl další dotaz, na 

který reagoval I. náměstek primátora Hřib. 

 Náměstek primátora Pospíšil požádal, aby bylo v zápise zaznamenáno jeho 

následující stanovisko a v této věci „poukázal, že setrvává na svém rozhodnutí z předchozí 

valné hromady ze dne 29. 4. 2024. Své rozhodnutí činí v dobré víře na základě auditu, který 

bude také zítra projednáván na Zastupitelstvu hl. m. Prahy a dvou posudků, tzn. posudku doc. 

JUDr. Filipa Melzera, Ph.D., a doc. JUDr. Bohumila Havla, Ph.D. Nečiní to na základě 

jiných zde diskutovaných papírů. Svou pozici ke společnému podniku akciové společnosti 

Nové Holešovice deklaruje dlouhodobě, osobně se domnívá, že pozice Dopravního podniku ve 

společném podniku je nevýhodná a je přesvědčen, že takto též poukazuje audit, který zde byl 

debatován, byl zadán a bude i zítra debatován na Zastupitelstvu hl. m. Prahy.“ Dále náměstek 

primátora Pospíšil poukázal na jeho podrobnou argumentaci v této věci zaznamenanou 

v zápise z 13. schůze Rady HMP ze dne 29. 4. 2024 a dále konstatoval, že „zůstává 

v kontinuitě svého rozhodování a rozhoduje opět na základě stejných argumentů, jako se 

rozhodl dne 29. 4. 2024.“ Dále náměstek primátora Pospíšil uvedl, že „posudek doc. JUDr. 

Filipa Melzera, Ph.D. a doc. JUDr. Bohumila Havla, Ph.D., jejich právní závěry a 

stanovisko, mu připadají logické, odpovídající stavu české legislativy, občanského a 

obchodního práva. Samozřejmě jsou některé otázky, které ještě nebyly dosud zcela 

judikovány, to je třeba říci, ale právní závěry, které oba odborníci dovozují, mu připadají 

logické, a tedy se s nimi ztotožňuje. V každém případě činí tak v dobré víře, jelikož právě tyto 

dva posudky, byly přiloženy jako součást dokumentu, a tedy jako radní a jako člen valné 

hromady právě na základě nich činí své rozhodnutí.“ 

 

 Navržené usnesení nebylo schváleno.  
 

 Valnou hromadu společnosti Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost, 

zakončil primátor hl. m. Prahy v 16:55 hodin. 
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5.  primátor hl. m. Prahy  

 

k návrhu programu jednání 14. zasedání Zastupitelstva hl.m. Prahy dne 23.5.2024 - revokace 

usnesení Rady HMP č. 970 ze dne 13.5.2024 a č. 1041 ze dne 20.5.2024 

 

TISK R-51396 Doba projednávání:  16:56 – 16:59 

PŘIZVANÍ: --- 

HLASOVÁNÍ O USNESENÍ: PRO:  10  

  doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc.  

                                                                            MUDr. Zdeněk Hřib  

                                                                            doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 

                                                                            Ing. Jana Komrsková  

                                                                            JUDr. Jiří Pospíšil  

                                                                            Ing. Alexandra Udženija 

                                                                            Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA 

                                                                            Ing. Zdeněk Kovářík   

                                                                            RNDr. Daniel Mazur, Ph.D.  

                                                                            Mgr. Adam Zábranský    

                                                                            PROTI:  0 

  ZDRŽEL SE: 0  

  NEPŘÍTOMEN: 1 

                                                                            Bc. Michal Hroza   

PŘIJATO  USNESENÍ ČÍSLO 1045 

  

 Předložený materiál uvedl předkladatel – primátor hl. m. Prahy.  

 Ing. Lísal, MBA – ředitel odboru OVO MHMP doplnil informace k předloženému 

materiálu.  

 Radní Kovářík uvedl, že považuje za vhodné avizovat do programu jednání                       

14. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 23. 5. 2024, možnost přerušení jednání v čase od 

20:20 hodin až do doby ukončení hokejového utkání, jehož aktérem je i český tým, v rámci 

Mistrovství světa v ledním hokeji s tím, že dává návrh na úpravu programu 14. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy doplněním textu ve zmíněném smyslu, na což reagoval primátor     

hl. m. Prahy. 

 Ing. Scheinherr, MSc., Ph.D. – předseda klubu ZHMP PRAHA SOBĚ, v reakci na 

návrh radního Kováříka, uvedl, že tento návrh považuje za nevhodný.  

 Předkladatel – primátor hl. m. Prahy zrekapituloval časový harmonogram 

programů zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 23. 5. 2024. 

 Navržené usnesení bylo s úpravou schváleno.  
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5. mimořádné jednání schůze Rady hlavního města Prahy zakončil primátor hl. m. Prahy 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. ve středu dne 22. 5. 2024 v 17:00 hodin. 

 

      

 Přijatá usnesení Rady HMP č. 1042 až č. 1045 jsou součástí tohoto zápisu.  

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v. r.  

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r.  

                                       I. náměstek primátora hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovatelka: Ověřovatelé: 

Mgr. Daniela Krausová, DiS. v. r.       

 

   

 

   

 

  JUDr. Jiří Pospíšil v. r.  

  náměstek primátora hl. m. Prahy 

                                           

 

 

 

 

  RNDr. Daniel Mazur, Ph.D. v. r.  

  radní hl. m. Prahy  
 

 


